

**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES
PUBLICS ÉTRANGERS
(La Haye, le 5 octobre 1961)

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

AUTORITÉS

Roumanie, 09-12-2010

(Traduction)

Les tribunaux sont désignés comme autorités compétentes en ce qui concerne les actes publics mentionnés à l'article premier, alinéas a et d, de la Convention ;

Les Chambres des notaires publics sont désignées comme autorités compétentes en ce qui concerne les actes publics mentionnés à l'article premier, alinéa c, de la Convention ;

Les préfectures sont désignées comme autorités compétentes en ce qui concerne les actes publics mentionnés à l'article premier, alinéa b, de la Convention.

Note du dépositaire:

Depuis le 1^{er} janvier 2011 le dépositaire ne notifie que la désignation d'autorités en conformité des articles 6 et 15 de la Convention. Les coordonnées de ces autorités ne sont plus incluses dans les notifications. Ces données peuvent être consultées au site internet de la Conférence de La Haye de droit international privé: www.hcch.net.

La Haye, le 14 février 2011

**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS
(The Hague, 5 October 1961)

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

AUTHORITIES

Romania, 09-12-2010

Tribunals are competent authorities for the official documents referred to in article 1 letters a) and d) of the Convention;
Chambers of Notaries Public are competent authorities for the official documents referred to in article 1 letter c) of the Convention;
Offices of the Prefect are competent authorities for the official documents referred to in article 1 letter b) of the Convention.

Note of the depositary:

Since the 1st of January 2011 the depositary only notifies the designation of authorities in accordance with Articles 6 and 15 of the Convention. Contact details of these authorities are no longer included in the notifications. These details can be consulted on the website of the Hague Conference on Private International Law: www.hcch.net.

The Hague, 14 February 2011